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Piaszno 

Po remoncie drogi w ramach projektu „ Kształtowanie 

przestrzeni publicznej….” ciężki wyjazd z działek 

przylegających, zjazdy zostały podniesione, z niektórych 

działek brak wyjazdu, podczas prac zostały wykopane 

słupki graniczne w związku z czym nie wiadomo gdzie są 

punkty graniczne.  

W trakcie realizowanych prac nie zgłaszano przypadków niszczenia 

znaków granicznych przez wykonawcę. Zgodnie z definicją ustawową 

zjazd jest to połączenie drogi publicznej z nieruchomością położoną przy 

drodze, stanowiące bezpośrednie miejsce dostępu do drogi publicznej. 

Dostosowanie wysokościowe działki sąsiedniej leży w interesie 

właściciela nieruchomości. 

Skierowanie w ramach np. prac społecznie użytecznych 

osoby do sprzątania na sali wiejskiej. 
 

Sala wiejska została wysprzątana (październik 2022 r.) przez osoby 

wykonujące prace w ramach prac społecznie użytecznych. 

Przeznaczenie w przyszłości środków z funduszu 

sołeckiego, aby uporządkować drzewa przy drodze bo 

stwarzają zagrożenie, są przechylone.  

Gmina przychyla się do propozycji, aby sołectwo Piaszno w kolejnym roku 

przeznaczyło środki z funduszu sołeckiego na ten cel. 

Przywrócenie przejazdu drogą leśną łączącą Piaszno z 

Płotowem i Rekowem. Było to dla mieszkańców główna 

droga komunikacyjna z tymi miejscowościami. W chwili 

obecnej połączenie komunikacyjne wydłużyło się z kilku 

kilometrów do 20-stu paru km. Podjęto uchwałę – protest 

mieszkańców do Nadleśnictwa o udostępnienie przejazdu 

drogą.  

W odpowiedzi na złożony wniosek do Nadleśnictwa Osusznica 

otrzymaliśmy informację, iż wnioskowane drogi są drogami 

wewnętrznymi leśnymi i nigdy nie były udostępniane do ruchu kołowego, 

w związku z czym korzystanie z dróg przez miejscową ludność jest 

niezgodne z art. 29 ustawy o lasach. Jesteśmy w trakcie przygotowania 

kolejnego pisma celem negocjacji. W dn. 25 stycznia 2023 r. wystosowano 

kolejne pismo w tej sprawie. 

 


